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 ג תשפ" אייר ב י"ז

 :ות/דיווח לחברים

 דנו בסעיפים הבאים:  7.5.23בישיבת הנהלה בתאריך 

נערכה הסקירה השנתית של ועדת פר"ח, כולל הצגת עדכון שנוסח לאחרונה.  - ועדת פר"ח •

על פי הנוהל, הנהלת הקיבוץ מקבלת סקירה אודות פעילות הוועדה אחת לשנה, ובסמכותה 

 לאשר עדכונים בנוהל מעת לעת. 
כזכור, כחלק מהערבות ההדדית הקיימת בינינו, נוסדה ועדת פר"ח, אשר נועדה לעסוק 

של חברים ומהווה כתובת לאלו שזקוקים לסיוע נקודתי במישור הכספי.   שוניםבצרכים 

לרשותה עומד תקציב העשוי לסייע לחברים במקרים של ירידה לא מתוכננת ברמת 

ההכנסה, בהוצאה חריגה או במצבים שונים המתעוררים, לעיתים, באופן לא צפוי. מובן  

רטיות והצורך בשמירה על חיסיון. ניתן  שאחד העקרונות המנחים את חברי הועדה היא דיסק 

ה  'או לכל אחד מחברי הועדה )נעמי ליפשיץ, מוריה לדל, ארל )נעמי( לפנות למרכזת הועדה

הנוהל המעודכן מצורף, עם פירוט דרכי הפעולה לב, רנה בנימיני והילה שטיין(. לעיונכם 

  וקבלת ההחלטות. 

 

צוות הקליטה הפנימית )קליטה לחברות מתוך חברי הקהילה הקיימים( נפגש  – קליטה •

לראשונה לפני כשבוע. הפגישה היתה טובה ועל שולחן הצוות מוטלת כעת המשימה ליזום 

וכן להמשיך ולהיות בקשר עם משפחות המעוניינות להצטרף לחברות. בצוות חברים יגאל  

 יצחק וגד ספקטור.  -נה לכר, נעה בןועדה(, שירה איזיקוביץ, ריהאלימי )מרכז 
 

קהילה בה יוצגו הנתונים  בחמישי הקרוב תתקיים אסיפת – קליטה בשיתוף עם הקהילה •

אודות המגרשים ומצב הקליטה העתידי. עתיד לקום צוות שיכלול נציגים משתי ההנהלות, 

ועדת קליטה, יצחק והילה. הצוות יצטרך לגבש את אופי הקליטה למעלה גלבוע בשנים 

.  2024אז מתחילה הקליטה לקיץ    –  23ועניין זה צריך להסתיים עד החגים  –הקרובות 

הקיבוץ קיימה דיון מעמיק בנוגע לתהליך הקליטה, ותקיים כמובן בהמשך דיונים  הנהלת 

 נוספים. 
 

 : נוספים עדכונים

ארנה הציגה את תכנית הגלמפינג להנהלה הכלכלית, שנתנה את המלצתה   – גלמפינג •

החיובית לקידום הנושא. הנושא הובא בהרחבה בפני הנהלת הקיבוץ, ובהמשך להנהלת  

שוני. הנושא נמצא עדיין על שולחן ההנהלות. לאחר גיבוש תהליך דיון  הקהילה לעדכון רא

 ציבורי, הנושא יוצג לחברי הקיבוץ ולאחר מכן לחברי הקהילה.

 

 בעקבות סיום הקדנציה של דובי וכחלק מתכנית – סיום הקדנציה של דובי כיו"ר קיבוץ •

רז )משאבי אנוש(, לני קפלן )נציג  -העבודה, הוקם צוות איתור יו"ר חדש, הכולל את רינת פיין

ציבור(, חזי ליפשיץ )נציג הנהלה כלכלית( ועינת לב )נציגת הנהלת קיבוץ(. הצוות התחיל את 

עבודתו, נפגש עם בעלי התפקידים ועסוק בגיבוש הגדרות התפקיד לאור הצרכים השונים 

 ר יו"ר חדש.לקראת איתו
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